
Notulen MR vergadering         03-02-2025 

 

Aanwezig: Fabian, José, Samantha, Lise-Anne 

Notulant: Lise-Anne 

 

Opening 

Notulen van de vorige vergadering is goedgekeurd. Deze kan op de website geplaatst 
worden.  

 

Korte terugblik vergadering met CvB. 

Kort de inhoud van deze vergadering besproken. In het advies gaan we ook in op eventuele 
scenario’s voor de toekomst, rekening houdend met de groei van de school en de faciliteiten 
voor leerlingen en ouders (Conrado, MRT, Logopedie, etc.) 

Fabian begint met het opstellen van het advies en de anderen vullen aan.  

 

Werkverdelingsplan 

Op de studiedag van 27 februari maken José en Lise-Anne samen met het team een begin 
met het evalueren van het huidige werkverdelingsplan.  

 

Jaarplan 

Vanwege de afwezigheid van Saskia hebben we het jaarplan kort besproken. Vragen n.a.v. 
het jaarplan worden de volgende vergadering besproken. Volgende jaarplan eerder in het 
schooljaar bespreken (juni 2025) Zie jaarplanning MR. 

 

Volgende vergadering april 2025 

- Veiligheidsbeleid/klachtenregeling (ter instemming) 

- Bezetting MR volgend schooljaar.  

 


